

អង្គហេតុដែលត្រូវការដឹងចំនួន 10 អំពីកូដិកម្មដែលអាចកើតឡើង



តើកូដិកម្មជាអ្វី?

នៅពេលនិយោជក និងនិយោជិក មិនអាចព្រមព្រៀងគ្នាបាននៅក្នុងអំឡុងពេលចរចាចុះកិច្ចសន្យានោះ និយោជិតទាំងឡាយអាចឈប់ធ្វើការ ឬអាចធ្វើកូដិកម្ម ទុកជាមធ្យោបាយឡើងតវ៉ា។

តើសមាគមអប់រំ Oakland (OEA) ជាអ្វី?

សមាគម OEA គឺជាអ្នកតំណាងគ្រប់គ្រង អ្នកផ្តល់ឱវាទ គិលានុបដ្ឋាយិកា អ្នកចិត្តសាស្ត្រ បណ្តារក្ស អ្នកព្យាបាលសិស្សដែលមានបញ្ហាខាងនិយាយស្តី បុគ្គលិកសង្គមកិច្ច និងគ្រូបង្រៀន នៅថ្នាក់ទី 12 នៅមណ្ឌលអប់រំកុមារតូច និងនៅសាលារៀននៃមនុស្សពេញវ័យ នៅក្នុងសង្កាត់សាលារៀនអូកឡិនដ៍ (OUSD)។

តើសមាជិក OEA បាននាំគ្នាបោះឆ្នោតអនុញ្ញាតឱ្យធ្វើកូដិកម្មឬ?

បាទ/ចាស បាន។

ហេតុអ្វីបានជាសមាគម OEA និងសង្កាត់ OUSD មិនអាចឈានដល់កិច្ចព្រមព្រៀងគ្នា និងបញ្ឈប់ការធ្វើកូដិកម្ម?

យើងទាំងអស់គ្នាផ្តល់គុណតម្លៃ និងនឹងគុណគ្រូបង្រៀនរបស់យើង ប៉ុន្តែយើងក៏ចង់ឱ្យប្រាកដផងដែរ ថាកិច្ចសន្យាដែលយើងព្រមព្រៀងគ្នានោះ គឺសម្រេចបាន តាមរយៈការយល់ដឹងពីគ្នាទៅវិញទៅមក អំពីអ្វីដែលប្រសើរសម្រាប់កូដិកម្ម និងមានន័យថា យើងត្រូវតែការពារស្ថានភាពហិរញ្ញវត្ថុនៃសង្កាត់ OUSD ដើម្បីឱ្យយើងអាចផ្តល់ឱ្យសាលារៀននានារបស់យើង នូវធនធានដែលត្រូវការចាំបាច់ដើម្បីឱ្យកូដិកម្មទាំងអស់ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីរៀនចប់ហិរញ្ញវត្ថុ និងចាប់យកអាជីព។

តើកូដិកម្មត្រូវទៅរៀនដែរឬទេ ប្រសិនបើមានកូដិកម្ម?

ត្រូវទៅរៀន។ សាលារៀនទាំងអស់នៃសង្កាត់ OUSD នឹងនៅតែបើក ហើយកូដិកម្មត្រូវបានគេរំពឹងថា នឹងទៅចូលរៀន លើកលែងតែមានការប្រកាសលុបចោលជាផ្លូវការពីសង្កាត់។

តើមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើកូដិកម្ម មិនបានទៅរៀននៅក្នុងអំឡុងពេលធ្វើកូដិកម្ម?

ច្បាប់ប្រតិបត្តិលើការមករៀនទៀតទាត់រាល់ថ្ងៃរបស់កូដិកម្មនៃសង្កាត់ OUSD នឹងត្រូវបានអនុវត្ត ក្នុងអំឡុងពេលធ្វើកូដិកម្ម។ សម្រាប់ព័ត៌មានលម្អិត សូមអាននៅក្នុងគេហទំព័ររបស់សង្កាត់ www.ousd.org/studentfamilyhandbook។

តើសាលារៀននឹងមានស្ថានភាពបែបណាទៅ នៅក្នុងអំឡុងពេលធ្វើកូដិកម្ម?

ប្រសិនបើកូដិកម្មកើតឡើងមែន នោះសាលារៀន OUSD នឹងនៅតែបើកដដែល ប៉ុន្តែវានឹងពុំមានលក្ខណៈដូចជា «សាលារៀនធម្មតា» ទេ។ នាយកសាលារៀន បុគ្គលិកការិយាល័យ និងគ្រូបង្រៀនបណ្តោះអាសន្ន ព្រមទាំងបុគ្គលិកគាំទ្រ នឹងបង្រៀន ព្រមទាំងមើលការខុសត្រូវលើកូដិកម្ម នៅក្នុងរយៈពេលធ្វើកូដិកម្ម។ ជាទូទៅ គ្រូបង្រៀនបណ្តោះអាសន្ន នឹងមិនចាប់ផ្តើមបង្រៀនតាមគម្រោងមេរៀន ដែលលោកគ្រូ-អ្នកគ្រូនៃសង្កាត់ OUSD បានឈប់បង្រៀននោះទេ ប៉ុន្តែនាយកសាលារៀន នឹងផ្តល់ជូននូវគម្រោងមេរៀនសមស្របដល់គ្រូបង្រៀនបណ្តោះអាសន្ន។

តើអាហារសាលារៀន នឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យកូដិកម្មសិស្សញ៉ាំ នៅក្នុងអំឡុងពេលធ្វើកូដិកម្មដែរឬទេ?

នឹងត្រូវបានផ្តល់ជូនសិស្សញ៉ាំ។ ផ្នែកបំរើសេវាអាហាររូបត្ថម្ភ OUSD នឹងផ្តល់អាហារថ្ងៃត្រង់ជូនសិស្សញ៉ាំ នៅក្នុងអំឡុងពេលធ្វើកូដិកម្ម។ ជម្រើសអាហារពេលព្រឹក នឹងមានលក្ខណៈសាមញ្ញ និងមានជូននៅក្នុងអាហារដ្ឋានសិស្សសាលា ផ្ទះបាយ ឬបន្ទប់ពហុគោលបំណងរបស់សាលារៀនរៀងរាល់ថ្ងៃ 73.4% នៃកូដិកម្ម OUSD ទទួលបានអាហារដោយឥតគិតថ្លៃ ឬតាមការបញ្ជូនថ្លៃ ហើយយើងនឹងថាគ្រួសារជាច្រើន ពឹងផ្អែកលើអាហារសាលារៀន ដែលយើងផ្តល់ជូនសិស្សសាលាជាទៀងរាល់ថ្ងៃ។

តើកម្មវិធីសិក្សាក្រោយពេញចេញពីរៀនវិញ នឹងបើកនៅក្នុងអំឡុងពេលធ្វើកូដិកម្មដែរឬទេ?

បើក។ កម្មវិធីសិក្សាក្រោយពេញចេញពីរៀនវិញដែលឧបត្ថម្ភឡើងដោយរដ្ឋ និងសហព័ន្ធ នឹងនៅតែបើក ប្រសិនបើមានកូដិកម្ម។ ថ្នាក់ដឹកនាំសាលារៀន នឹងចែករំលែកព័ត៌មានអំពីរបៀបដែលកូដិកម្ម អាច ឬមិនអាចប៉ះពាល់ដល់កម្មវិធីសិក្សាក្រោយពេញចេញពីរៀនវិញ នៅសាលារៀនរបស់កូដិកម្មលោកអ្នក។ ច្បាប់ប្រតិបត្តិដ៏សំខាន់របស់សង្កាត់ដែលមានយុវលង់មកហើយ ចែងថា កូដិកម្មអាចចូលរៀនក្នុងកម្មវិធីសិក្សាក្រោយពេញចេញពីរៀនវិញបាន តែប្រសិនបើពួកគេមករៀនធម្មតា។ ប្រសិនបើកូដិកម្មលោកអ្នកមិនបានមករៀន នៅក្នុងអំឡុងពេលធ្វើកូដិកម្មនោះទេ អញ្ជើងកូដិកម្ម និងមិនអាចមកចូលរៀនក្នុងកម្មវិធីសិក្សាក្រោយពេញចេញពីរៀនវិញទេ នៅថ្ងៃទាំងប្តឹង។

ប្រសិនបើខ្ញុំមានសំណួរច្រើនថែមទៀត តើខ្ញុំអាចទាក់ទងនរណាខ្លះបានទៅ?

សូមចូលអានក្នុងគេហទំព័រ www.ousd.org/teacherstrike

ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីកូដិកម្មដែលអាចកើតឡើង

សម្រាប់រកចម្លើយនានា ទៅនឹងសំណួរដែលបានសួរជាញឹកញាប់។ លោកអ្នកអាចទាក់ទងសាលារៀនរបស់លោកអ្នកផងដែរ ប្រសិនបើលោកអ្នកមានសំណួរណាមួយ អំពីសាលារៀនរបស់ កូដិកម្ម ដែលទាក់ទងទៅនឹងការធ្វើកូដិកម្ម។ ព័ត៌មាន ទាក់ទងសាលារៀនរបស់យើង គឺមានដាក់ជូននៅលើគេហទំព័រ www.ousd.org/schools។

សូមនិយាយប្រាប់កូដិកម្មរបស់លោកអ្នក

នៅក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ធ្វើកូដិកម្ម កុមារអាចយល់ច្រឡំ។ យើងខ្ញុំស្នើ សុំឱ្យលោកអ្នកនិយាយប្រាប់កូដិកម្ម ឱ្យបានទៀងទាត់ ដើម្បីឱ្យពួកគេចេះសាកសួរ ប្រសិនបើពួកគេមានបញ្ហាប្រឈមណា មួយ។ ខាងក្រោមនេះ គឺជាគំនិតខ្លះៗ ដែលនឹងជួយលោកអ្នកក្នុង និយាយប្រាប់កូដិកម្ម តាមកម្រិតវ័យរបស់ពួកគេ។

ពង្រឹងទំនុកចិត្តកូដិកម្មរបស់អ្នក

ពន្យល់ថាការធ្វើកូដិកម្ម គឺជាទៀងទាត់ឡើងបណ្តោះអាសន្ន ហើយថាមនុស្សទាំងនោះ នឹងវិលត្រឡប់ទៅធ្វើការងារវិញទៀ ងៗខ្លួន។

សូមផ្តោតជាសំខាន់លើកិច្ចការរៀនសូត្រ

សូមលើកទឹកចិត្តឱ្យកូដិកម្ម បន្តយកចិត្តទុកដាក់ផ្តោតជា សំខាន់លើការសិក្សារបស់ពួកគេ។

សម្រាប់កូដិកម្មថ្នាក់ TK - 5

ស្ថានភាពនេះ អាចត្រូវបានប្រើទុកជាពេលឆ្លៀតឱកាសបង្រៀន បាន។ លោកអ្នកអាចប្រាប់កូដិកម្មថា ពេលខ្លះមនុស្ស ពេញវ័យ មានការខ្វែងគំនិតគ្នា ដូច្នេះពួកគេត្រូវការជួបជុំគ្នា ដើម្បី និយាយគ្នា និងធ្វើការរួមគ្នា ដើម្បីរកដំណោះស្រាយ។ ការសន្ទនា អំពីកូដិកម្ម ត្រូវបានលក្ខណៈសមស្របទៅតាមវ័យរបស់កុមារ។ សូម និយាយប្រាប់កូដិកម្មយ៉ាងណាឱ្យពួកគេដឹងថា ពួក គេពុំបានធ្វើអ្វីខុសនោះទេ។

សម្រាប់កូដិកម្មថ្នាក់ទី 6 - 12

ស្ថានភាពនេះ អាចត្រូវបានប្រើទុកជាពេលឆ្លៀតឱកាសបង្រៀន បាន។ សម្រាប់កុមារដែលមានវ័យចំណាស់ លោកអ្នកអាចផ្តល់ ព័ត៌មានច្រើនថែមទៀត និងសុំឱ្យពួកគេធ្វើការសន្ទនាអំពីបញ្ហា នេះ។ សូមពន្យល់ថា មានភាគីពីរខាង គឺសមាគមអប់រំអូកឡិនដឺ (OEA) សហជីពគ្រូបង្រៀន ទល់នឹងសង្កាត់សាលារៀន ហើយ ថាពួកគេទាំងពីរ បានព្យាយាមធ្វើការព្រមព្រៀងគ្នាដែលមាន យុត្តិធម៌សំរាប់មនុស្សគ្រប់ៗគ្នា។

សូមផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីបំផុតរបស់លោកអ្នក

សូមធ្វើយ៉ាងណាឱ្យព័ត៌មាននៅលើប័ណ្ណអាសន្នរបស់លោកអ្នក ជាព័ត៌មានថ្មីបំផុត ដើម្បីឱ្យសាលារៀនរបស់លោកអ្នក អាច ផ្តល់ដំណឹងជូនលោកអ្នកអំពីអ្វីៗដែលបានកើតឡើងថ្មីៗ។ សាលារៀនរបស់លោកអ្នក ត្រូវមានជាតិច្នៃ និងព័ត៌មានថ្មីបំផុត សំរាប់ទាក់ទងក្រុមគ្រួសារលោកអ្នក ដែលក្នុងនោះរួមមានដូចជា លេខទូរស័ព្ទ អ៊ីម៉ែល និងអាសយដ្ឋានផ្ទះរបស់លោកអ្នក។

ធ្វើយ៉ាងណាឱ្យសាលារៀនរបស់លោកអ្នក មានបញ្ជីថ្នាំពេទ្យ ថ្មីបំផុតរបស់លោកអ្នក។ សូមបង្កើតផែនការសកម្មភាពមួយ ជាមួយនឹងនាយកសាលារៀនរបស់លោកអ្នក ទុកផ្តល់ថ្នាំ ពេទ្យ ជាពិសេស គឺថ្នាំចាក់សង្គ្រោះបន្ទាន់ និងថ្នាំ EpiPen និងថ្នាំ Glucagon ដើម្បីធ្វើយ៉ាងណាឱ្យតម្រូវការថែសុខភាពទាំងអស់ របស់លោកអ្នក ត្រូវបានដោះស្រាយជូន។

ដឹងហេតុការណ៍បានច្រើនពីសង្កាត់

សាលារៀនរបស់លោកអ្នក នឹងផ្តល់ព័ត៌មានតាមរយៈការ ហៅដោយស្វ័យប្រវត្តិ តាមរយៈអ៊ីម៉ែល និង/ឬ តាមរយៈសេវា ធ្វើសារជាអត្ថបទ។ លោកអ្នកអាចទទួលបាននូវការហៅដោយ ស្វ័យប្រវត្តិ ឬអ៊ីម៉ែលដោយផ្ទាល់ពីសង្កាត់ផងដែរ។ សង្កាត់នឹងផ្តល់ ព័ត៌មានទៀងទាត់ តាមរយៈប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសង្គម និងនៅ លើគេហទំព័ររបស់យើងផងដែរ។ សូមទទួលព័ត៌មានពីពួកយើង តាមរយៈ @ousdnews តាមរយៈហ្វេសប៊ុក និង twitter និង/ឬ ចូលអាននៅក្នុងគេហទំព័រ www.ousd.org/teacherstrike ដើម្បីទទួលបាននូវព័ត៌មានថ្មីៗ និងធនធានជាក់លាក់ ចំពោះការ ធ្វើកូដិកម្មរបស់គ្រូបង្រៀន។



OAKLAND UNIFIED SCHOOL DISTRICT
Community Schools, Thriving Students